
Parkinsonklubben Skanderborg 

Årsmødet 20.02.2024 i Lokale 1.S.05 på Skanderborg Rådhus 

E"er et godt oplæg og en god dialog ved fysioterapeut Lene Lysemose blev der a8oldt 

Årsmøde med nedenstående dagsorden, udsendt den 25.01.2024 

1) Valg af dirigent og referent 

Bestyrelsen foreslår kredsformand Hanne Westergaard som dirigent. Hanne Westergaard valgt som dirigent og Jørgen 
Lorenzen som referent. 

2) Formandens beretning 

Torsten Jordt fremlagde årsberetningen om lokalforeningens start og første år.  Foreningen blev sH"et den 22. februar 
2023. Skanderborg kommune bevilligede 7.000 kr. Hl opstart. Bestyrelsen konsHtuerede sig med Torsten Jordt som 
formand og Verner Hansen som kasserer. Desuden blev valgt: Allan Krogh og Benny Mikkelsen. Man fik opreTet en 
foreningskonto hos Sparekassen Kronjylland, en hjemmeside og mailadressen parkinsonskanderborg@gmail.com, 
derHl kom et funkHonelt NemTilmeld- system. Der har været a8oldt 8 bestyrelsesmøder og en bred vi"e af 
arrangementer som foredrag, gåture, kluba"ner, parkinson-boksning, hjerteredderkursus mm. Beretningen blev 
modtaget med applaus. 

3) Fremlæggelse af regnskab 

Verner Hansen fremlagde årsregnskabet. Det reviderede årsregnskab udviser en kassebeholdning på kr. 6.536,36 og 
udgi"er på kr. 4.520,08. Regnskabet blev godtaget med applaus. 

4) Indkomne forslag: Der var ikke indkommet forslag. 

5) Valg af bestyrelse 

Benny Mikkelsen og Verner Hansen blev genvalgt. Jørgen H. Lorenzen blev nyvalgt. Elvin Clausen, Gl. Rye blev valgt som 
suppleant. 

Benny Mikkelsen takkede Allan Krogh og Torsten Jordt for deres store indsats med at etablere klubben og få arbejdet 
på skinner. Forsamlingen på 26 personer HlsluTede sig med applaus. 

6) Valg af revisor: Niels KrisHan Jepsen modtog genvalg 

7) Eventuelt 

Torsten Jordt gjorde opmærksom på foreningens møde på Fælleden i byrådssalen den 12. marts med 
forskningssygeplejerske Trine Hørmann Thomsen ”Lær at leve med Parkinson”. Der er allerede nu Hlmeldt 50, og vi kan 
maksimalt være 72 i salen. 

Kredsformand Hanne Westergaard gjorde opmærksom på de muligheder, der er for at gøre foreningen gældende i 
Skanderborg Handicap Forbund og i DH-afdeling Skanderborg. Der a8oldes Parkinson skole på Djursland. Muligheder 
for at få ophold på Montebello e"er lægehenvisning. 

Referent Jørgen H. Lorenzen 

E"er Årsmødet konsHtuerede bestyrelsen sig med 

mailto:parkinsonskanderborg@gmail.com


Benny Mikkelsen som formand 

Verner Hansen som kasserer 

Jørgen H. Lorenzen  

Elvin Clausen som suppleant 

 


